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Spoleczno$i Pragi PoNnoc, Warszawy oraz Wojewodztwa Mazowieckiego li'qr-'a2a
stanowczy spzeciw wobec ogloszonego przet spolkq MM-FILM zamiaru zamknigcia
Novego Kina Praha. Niniejsze pismo jest wynikiem protesfu wyrazonego w ponad
tysiqcu podpisach.

Zqdamy od Pana, jako przedstawiciela wla6ciciela or.z organu nadzorczego
wymienionej spolki odwolania decyzji o zamkniqciu kina. Pragniemy tak2e, aby
nafe2ycie docenit Pan wysifek pracownik6w Novego Kina Praha, kt6rzy z duzym
samozaparciem wyprowadzali je na finansowq prostq, budujAc jednoczefnie
kulturotw6rczy potencjal tego miejsca. Uwa2amy, ze ten kierunek powinien byi
kontynuowany w dalszej dzialalno6ci kina.

Nove Kino Praha jest obecnie jedynym kinem na Pradze P6lnoc. Decy4a o iego
zamkniqciu szczegdlnie dotknie osoby mniej zamo2ne, K6rych nie stai na drogie
bifety w multipleksach - zar6wno dzieci z praskich szk6l, jak i osoby starsze, dla
K6rych kino pelnilo waznq funkcjq spoNecznq i edukaryjnq. Dzigki poNo2eniu w
poblizu Dworca Wilefiskiego, Wschodniego i Warszawa Stadion, korzystaly z niego
tak2e osoby z miejscowo6ci podwarszawskich.

W konteKcie zaistnialej sytuadi dostzegamy powazne nieprawidlowo6ci w polityce
Sejmiku Mazowieckiego w zakesie promowania kultury om.z zarzEdzania powierzonq
mu spolecznq wlasnoSciq. Relacjonowala je szeroko prasa, np. w afikuNach w
ostatnim wydaniu Nowej Gazety Praskiej nr 6l2At2 z dnia 21.03.2012r. dlatego nie
bgdziemy ich szczeg6lowo opisywai.

Co jednak istotne, badajqc sprawq kina Praha natrafili6my na liczne niezrozumiale z
punktu widzenia dobra publicznego decyzje, poparte naszym zdaniem permanentnym

bmkiem wlaSciwego nadzoru wla6cicielskiego nad dzialalnoSciq spoNek Centrum
Praha Sp. z o.o. i IF Max Film S.A.



W zwiqzku z licznymi niejasno5ciami zwiqzanymi z decyzjq o zamknigciu Novego Kina
Praha, kina WMNEGO dla dzielnicy Pmga P6lnoc, Warszawy i miejscowoSci
podwarszawskich, wnioskujemy do Urzqdu Marszalkowskiego, K6ry jest wNaScicielem
spolki Centrum Praha Sp. z o.o. oraz organem zalozycielskim IF Max-Film S.A., o
udziefenie pisemnej odpowiedzi na ponizej zamieszczone pytania paekazane nam
przez mieszkaric6w Warszawy i Mazowsza w czasie akcji zbierania podpis6w pod
protestem w sprawie zamknigcia kina.

Zalqaamy Kserokopiglist z podpisami Mieszkafic6w, K6zy wyraZajq obywatelski
zamkniqcia Novego Kina Praha.sprzeciw wobec
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1. Jacek Kozlowski - Wojewoda Mazowiecki
2. Bogdan Zdrojewski - Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego
3. Marek Borowski, Senator RP, Biuro Senatorskie
4. Hanna Gronkiewicz WalE - Prezydent Warszawy
5. Piotr Zalewski - Burmistz Dzielnicy Praga Pdrtnoc
6. Radni Rady Warszawy - Biuro Rady m. st. Warszawy
7. Radni Dzielnicy Praga Polnoc m.st. Warszary
B. Dzielnicowa Komisja Dialogu Spo{ecznego Praga P6lnoc
9. Najwpsza Izba Kontroli, skr. poczt. P-t4,00-950 Warszawa
10. Sejmik Wojewodztwa Mazowieckiego
11.Media

Zal. t Lista pytari.
Zal.2 Kserokopie podpisow mieszkaficdw Warszawy i Mazowsza.
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PYTANIA DO MARSZAT-IG STRUZIKA DOTYCZACE KINA PMHA

1. Czy prawdq jest, 2e UrzEd Marszalkowski ma plany dotyczqce przeniesienia
swoich uzgdnik6w, l<t6r:y sE rozproszeni po Warszawie (np. z lokalizacji przy
ul. Brechta, ul. Klopotowskiego, ul. Floriafskiej lub innych) do pomieszczefi po
Novym Kinie Prahd, Po pfteprowadzeniu ich remontu?

2. Uchwala Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego nr L76105 z 2a1fi12005 m6wi
o ,,wniesieniu aportu w postaci dzialki na cel budowy kina". Prosimy o
informacjg jakie sq rzeczywiste zamiary Urzgdu Marszalkowskiego wobec
nieruchomo6ci znajdujqcej sig na dzialce nr 39.

3. Czy jest prawdq, 2e podjgto kroki zmierzajqce do vtyprzeda2y sprzgtu
kinowego z budynku Novego Kina Praha?

4. Jaki byt pow6d przejqcia pnez Sejmik Wojew6dztwa Mazowieckiego pod
koniec 2011 roku wszystkich udzial6w Max-Filmu w Centrum Praha?

5. Przed wybudowaniem Novego Kina Praha zapewne podjqto uchwalq, kt6ra
okre6lila cel i przeznaczenie nowej inwestycji. Jaki byl ten cel i kto podjEl takq
uchwatg? Stworzono tez zapewne business plan dotyczqcy tejze inwestycji
(inwestycjg o wafto6ci ok 40 mln zl przeprowadzono w latach 2004-2007). Na
ile lat ten business plan zostal sporzqdzony? Jaka czg6i zainwestowanych
Srodk6w do dzi6 sig zwr6cila?

6. Jaka czg56 inwestycji pokryta byla kredytem bankowym? W jakim banku
zaciqgnigto kredyt, na ile lat i w jakim stopniu jest on juz splacony? JeSli
zobowiqzanie kredytowe nadal istnieje, kiedy powiadomiono kredytodawcg o
zamiarze zm ia ny przeznaczen i a budyn ku/za m kn i gci a dzi ala I no6ci ki nowej?

7. Czy zarzqdzajqca budynkiem firma Centrum Praha Sp. z o.o zarabia na swoje
utrzymanie, c4 tez koszty funkcjonowania tej firmy sq pokryte ze Srodk6w
publicznych? Prosimy podad informacje dotyczqce kwot wynagrodzenia
zazqdu, wynagrodzenie rady nadzorczej, vvynagrodzenia pracownik6w,
wynagrodzenia prokurenta za lata 2007 - 2012.

8. Czy sp6lka samorzqdowa Centrum Praha Sp. z o.o. opublikowala w KRS
dokumenty finansowe za lata 2009 - 20L0, gdy do w budynku Kina Praha
wprowadzil sig Urzqd Marszalkowski? Informacja KRS podaje, 2e firma nie
dostarczyla danych finansowych za ten okres do Krajowego Rejestru
Sqdowego. Dlaczego?

9. Jak Urzqd Marszalkowski jako organ zalozycielski Max-Filmu ocenia fakt, 2e
prezes zarzqdu Max Film, kt6ry do paZdziernika 2011 byl wla6cicielem
Centrum Praha Sp. z o.o., zasiadal i zasiada obecnie w dw6ch sp6lkach
samorzqdowych: Max-Film - prezes zarzqdu, Centrum Praha Sp. z o.o. -
prokurent?

10. Dlaczego kazdy z kolejnych prezes6w Max-Film podczas pelnienia tej funkcji
byl jednocze5nie prezesem zarzqdu w sp6lce MFM Sp. z o.o. (Radio Kolor)?

ll.Prosimy o pzedstawienie analizy finansowej i analizy marketingowej na
podstawie kt5rej podjQto decyzjq o zamknigciu Novego Kina Praha.

12. Prosimy o przedstawienie analizy wplywu tej decyzji na uwarunkowania
spoleczno-kulturalne na Pradze P6lnoc.

13. Prosimy o przedstawienie analizy finansowo-marketingowej, kt5ra wykaze jak
zamkniqcie kina na dwa lata wptyngtoby na zmniejszenie rzekomej straty, jakq
generuje kino.



t4,Czy nieruchomo6d Jagielloriska 26, kt6ra jest w posiadaniu spSlki Centrum
Praha, jest rentowna?

l5.Jakie zyski lub straty generowala ta nieruchomo6i w latach 2007 * 2012.
Prosimy o informacjg w rozbiciu na poszczeg6lne lata.

16.Jakie zyski lub straty generowala dzialalno6d kinowa w latach 2007 - 20L2.
Prosimy o informacjg w rozbiciu na poszczeg6lne lata.

17.Gmach pW ul. Jagiellofiskiej 26 zaprojektowano zgodnie z koncepcjq
zakladajqcq wspomaganie dzialalno6ci kinowej przychodami z innych 2r6deN;
opr6cz sal kinowych, powstala w nim powierzchnia biurowa i uslugowa.
(publikacja ISBN 978-83-925584-0-8). W zwiqzku z tYtYt, czy Urzqd
Marszalkowski wnosi oplaty za u2ytkowanq w tym obiekcie powietzchnig
biurowq? Jakie sq te oplaty? Prosimy o wykazanie kwot miesiqcznych oplat za
najem, za oplaty eksploatacyjnp (koszty energii, wody, CO, vvywozu
nieczysto6ci).

l8.Jak rozumiemy - Centrum Praha Sp. z o.o. administruje budynkiem i ustala
vuysoko5i oplat za najem powierzchni kinowej. Jakie byNy i sq te oplaty?
Prosimy o ich podaniezrozbiciem na miesiqce za lata 2007-20L2.

19. Prosimy o przekazanie rachunku zysk6w i strat oraz bilansu sp6lki Centrum
Praha Sp. z o.o, za lata 2007 - 2011 fie6li dokumenty za caly 2011 nie sq
jeszcze gotowe, prosimy o dostarczenie ich w terminie p62niejszym).

20. Kto korzysta z parkingu podziemnego w budynku kina i czy wnosi za to
oplaty?

2L.Czy przeprowadzono pzetarg na wynajem powierzchni biurowej i powiezchni
parkingowej, zanim wprowadzil sig do budynku kina Urzqd Marszalkowski?
Je6li tak, to ile podmiot6w stanglo do tego pzetargu. Prosimy o informacjg o
szczeg6lach przetargu - kiedy i gdzie byl on ogloszony.
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